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Bevis om anslag Anslaget sätts upp:   Anslaget tas ner:   

Protokollets förvaringsplats Kommunhusets arkiv, Centralgatan 7, Tierp 

Utses att justera   

Beslutande  Förtroendevalda representanter  Representanter  
Representanter  Emma Lokander (M), Ordförande 

Sara Sjödal (C) 

  

Camilla Werme (Företagare i Tierps 

kommun) Vice ordförande, 

Krister Johansson (Företagare i 

Tierps kommun) 

Annika Johansson (ÖTV-

företagarförening) 

Henrik Nyström (Kommunens 

ambassadörsnätverk) 

 

 

 

Övriga närvarande  
 
 

Tjänstemän och övriga  

Lars Ingeberg (chef 

Medborgarservice och 

Näringslivschef) 

Per Angemo (Skolchef) 

Anders Smedsaas, (Almi 

företagspartner)  

Linda Melander (sekreterare)  

 

 

 

 
Underskrifter  

 

Sekreterare 

Linda Melander 

 

Ordförande 

Emma Lokander 

 

Justerande  

Krister Johansson 
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§ 29  
 

Godkännande av föredragningslista 
 
Beslut  

Kommunala näringslivsrådet beslutar att godkänna föredragningslistan 

 
Sammanfattning av ärende 

Föredragningslistan godkänns och läggs till handlingarna 
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§ 30 

 

Fastighetsutredning 
 

 
Beslut  

Kommunala näringslivsrådet beslutar att fastighetsutredningen skickas ut till 

näringslivsrådets representanter. Utredningen skickas med som bilaga till 

protokollet. Representanterna läser utredningen och inkommer med förslag 

till sekreterare Linda Melander. 

 
Sammanfattning av ärende 

Tierps kommuns upphandlings- och kommunjurist Jenny Ljungvall Cardoso 

redovisar den fastighetsutredning som har gjorts av kommunen och de 

kommunala bolagen.  

 

Det har gjorts interna via (PWC) samt externa utredningar men 

utredningarna har inte kommit till någon slutsats. Det är ett politiskt 

uppdrag att bestämma om det ska finnas kommunalt ägardirektiv eller inte.  

Vilka fastigheter ska Tierps kommunfastigheter (TKAB) äga och vilka 

fastigheter ska säljas, det är beslut som alltid tas i Kommunfullmäktige. 

 

Vad det gäller drift och skötsel av fastigheterna så skulle det kunna göras av 

näringslivet dock går all upphandling via kommunen och det är Lagen om 

offentlig upphandling (LOU) som gäller. 

 

Kommunen måste även se över om TKAB har uppfyllt det som skulle ha 

gjorts. 

 

Utredningen föreslår att antingen ska kommunen äga och sköta allt men det 

avråds starkt. 

 

Inspel från näringslivet: 

 

Varför säljer inte kommunen TKAB till en privat aktör? Till exempel 

Industrihuset och fastigheten på Centralgatan (Brorsans Restaurang)? Det är 

det politiken som beslutar om. Vissa fastigheter ägs av kommunen och visa 

av TKAB själva. 

 

Annika Johansson tyckte att det var rörigt när Vendelbadet skulle rustas – 

ingen visste vem som ägde vad? Det var mycket oklarheter. Hur sköts 

lokalförvaltningen? Det är en viktig råga för skolresultaten, det måste finnas 

tillräckligt med lokaler och utrymmen för eleverna, samt att lokalerna bör 

vara i bra skick. Varför kostar lokalerna så mycket? Det ska inte läggas 

pengar på lokalkostnader, pengarna ska läggas på verksamheten menar 

Annika.  
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Lars Ingeberg – det vi ångar upp från näringslivet är att det ska vara enkelt, 

tydligt och korta kontaktvägar. Det ska finnas en förvaltningsform som kan 

skötas.  

 

Camilla Werme tycker att det är onödigt att kommunen sitter på fleråriga 

kontrakt där hon vet att lokalerna inte nyttjas.   
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§ 31 

 

Presentation av kommande budget – Sara Sjödal och Per 
Angemo  
 
Beslut  

Kommunala näringslivsrådet beslutar att lägga informationen till 

handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärende 

I kommande budget så satsas det på skolan. Skolfrågan är viktig! 

I kommande budget är hela kommunfullmäktige överens om att det ska 

läggs ytterligare 30 milj. kronor i skolans budget.  

Per har haft en hög målsättning med skolan men har inte haft de ekonomiska 

förutsättningarna. Nu kommer vi anställa fler pedagoger.  

Föreningsarbetet som sker i kommunen är viktig just vad det gäller sociala 

företag och andra föreningar. Det är viktigt att kommunen och 

civilsamhället möts i dessa frågor. Att det finns en form för att mötas och 

arbeta med Agenda 2030 målen samt näringslivsperspektivet -  att många 

företag är i behov av rekrytering.  

Den kommande budgeten gör att skolan kan göra olika satsningar. Dels 

kommer vi göra en satsning med Individ och familjeomsorgen säger Per 

Angemo. Vi kommer anställa fler kuratorer för att försöka minska den 

ohälsa som råder. Vad det gäller grundskolan så kan vi nu fördela mera 

pengar på socioekonomiska utsatta områden. 

Förskolan går bra – den är i balans. 

Gymnasiet, Högbergsskolan – där jobbar vi hårt för att ha en budget i 

balans, just nu har vi ett underskott på gymnasiet. 

När vi kikade på grundskolans organisation så synliggjorde de olika 

åtgärder som skulle kunna göras. Vi skulle kunna flytta om resurser och 

behålla småskolor.  

Per tycker det är roligt att det satsas på skolan oavsett vilket politiskt parti 

som styr i kommunen.  
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§ 32 

 

Handeln i centralorten – Camilla Werme 
  
 
Beslut  

Kommunala näringslivsrådet beslutar att lägga informationen till 

handlingarna 

 
Sammanfattning av ärende 

Hur tänker kommunen/politiker kring budget vad det gäller centralorten. 

Det är otroligt viktigt för handeln.  

T ex vid BRF Lejonet – det är så viktigt att se över gatan som hör ihop med 

den kommande detaljplanen där. Näringslivet måste få chansen att delta i 

olika detaljplaner, särskilt i centrum.  

Camilla ska prata med Södervikens fastigheter för att se över hur långt de 

kommit i processen med detaljplanen kring gamla Ica.  

 

Inspel från företagarföreningen FTK (Företagare i Tierps kommun) – det är 

viktigt för handlarna/företagen i centrala Tierp att politikerna prioriterar en 

centrumplan eller utveckling av centralorten.  
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§ 33   
 

Camilla Werme Företagargala 2.0 
 
Beslut  
 

Näringsliv i Samverkan återkommer med mera information längre fram.  

 
Sammanfattning av ärende 

Camilla Werme presenterar nytt upplägg av företagargala, där Näringsliv i 

Samverkan har önskemål om att göra en gemensamgala och inkludera 

civilsamhället. Näringsliv i Samverkan kommer att inleda ett arbete med att 

se över kriterierna samt hur de kommande jurygrupperna ska se ut 

framledes. 
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§ 34 

 

Övriga frågor 
Datumförslag inför 2022 
 
Beslut 

 

Viktigt att hålla oss till näringslivsrådet!  

Sammanfattning av ärende 

27 januari alt. 3 feb är i Örbyhus, 17 alt. 24 mars, 19 maj, 

augusti/september, 10 nov 
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§ 35 

 

Övriga frågor 
 

ÖTV företagarförening undrar vad som hänt med Kulturskolans lokaler i 

Örbyhus, varför har de inte tillgång till någon lokal på Örbyhus skola 

längre? 

 
Beslut 

 

Informationen läggs till handlingarna  

 

Sammanfattning av ärende 

Kulturskolan kunde inte ha sina lokaler kvar på Örbyhus skola då skolan 

växt ur lokalerna, Kulturskolan har fått nya lokaler i en annan fastighet. 

 

  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunalt näringslivsråd 

2021-11-11  

 

Ordförande sign Justerare sign Sekreterare sign 

    

 

§ 36 

 

”Top of mind” 
 
Beslut  

Önskemål om att nästa näringslivsråd ska vara fysiskt eller en hybridvariant. 

 
Sammanfattning av ärende 
 
Sekreteraren kommer bjuda in till en hybridvariant beroende på vilka 

rekommendationer som är aktuella vid nästkommande näringslivsråd. 


